
PLENARI 31/03/2022 
 
Data: 31/03/2022 Lloc: Híbrida p i v 

P presencial  V virtual 
Hora inici:11:00 h Hora final: 13:00 h 

Membres assistents Sindicat 
David Sánchez Solbes (President del Comitè) P CCOO 
Esther Alòs García (Secretària del Comitè) P UGT 
Adrià Herbera Luna V CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny V  CCOO 
Jennifer Barrero V CCOO 
Juan Montesinos Andrade V CCOO 
David Soler Moreno V CCOO 
Almudena Merino Palomar P CCOO 
Domènec Martín Gambín V CAU 
Ivan Sibillà García V CAU 
Andreu Pompas Alcaraz V CAU 
Sergi Perallón Sopena V UGT 
Josep Reyné Vergeli P CGT 
Mercedes Márquez Martínez V CGT 
Veronica Melgarejo Bermúdez V CGT 
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical) P CCOO 
Ernesto Asenjo Sosa (delegat sindical) V CCOO 
Membres excusats  
Meritxell Concha León CAU 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Alejandra Delprat Obeaga CGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Angel Sanjuán Nogales UGT 
 
Ordre del dia 
0.Actes del Plenari 
1.Negociadora ordinària 1 de març 
2.Grup de treball d’horaris i teletreball 
3.Comissió tècnica 23 de març 
4.Informació de les Delegades de prevenció 
5.Torn de paraules ( si escau) 
 
__________________________________________________________________________ 
  
0-Actes 
  En la Delegades anterior es van fer totes les esmenes que quedaven i s’ han signat ja per pujar 
al bloc. La Secretària diu que li faltava tenir un resum de la informativa i que avui s’ha rebut i per 
tant s’enviarà el plenari de febrer per correu aquesta setmana. 
 
1-Negociadora ordinària 1 de març del 2022 
 
 El President explica que hi havia un únic punt de la oferta pública d’ ocupació. 
Tradicionalment amb aquestes places vacant s’ ofereixen i s’ha de publicarà al DOC i la gestió 
interna llavors es fa amb fer indefinits que superen la convocatori. 
Es va discutir el numero de places: 11 de grup1,8 grup 2 ,10 grup 3 i 6 grup 4. 
 
Es va acceptar la proposta amb el ben estes que aquestes places si les mantens amb grups 
elevats també et serveixen per cobrir llocs inferiors , al revés no. 



 
El president parla del teletreball que es neguen en banda a fer-lo per franges.  
 
En el torn obert es va plantejar els serveis mínims/ serveis essencials. Pel Gerent es tot igual 
però no per la part social. Si tornem a estar en estat d’ alarma, hem de veure quines persones 
son essencials i quines no. 
 
 3- Grup de treball d’horaris i teletreball 
 
 Hem tingut dues reunions del grup de teletreball. Han passat un document inexacte i un excel 
amb la plantilla que tenen i no ens quadre amb la realitat. La Junta i el Comitè van plegats en 
definir quines són les necessitats del Servei i trobem l’ encaix. 
Definir els serveis per tres tipus: hi ha com tres grups de realitats diferents ( en funció també de 
la plantilla que hi ha a cada lloc). 
En el document inicial hi havia 6 classificacions diferents i no es definia amb claredat quins hi 
ha horari de tarda ( no cobertura de personal de matí si hi ha personal de tarda). 
 
Amb els laborals, diem que no signarem cap acord on no hi consti que es pot fer teletreball pels 
tècnics de laboratori i els SLIPIs.  Ells diuen que acceptarien que els tècnics de laboratori i 
SLIPI fer un sistema diferent (regulat fora del teletreball) però encara no tenim cap proposta.   
 
Tenim negociadora el proper dia 6 de abril. El grup de treball es tanca i s’emplaça a la 
negociadora. 
 
Del del CAU afirmen que els horaris mínims és el que hem de vigilar perquè si diuen que són 
mínims, quins són els màxims? El que acordem seran els horaris teòrics i inamovibles per la 
Junta i Comitè. 
Hi ha cassos que hem de veure com es regulen les excepcions. Sobre la plantilla teòrica o 
sobre la real hem de regular molt bé i estar atens a que els horaris que es pactin siguin 
inamovibles. Si les places es triguen a cobrir els companys no podran fer teletreball 
 Si es justifica per una situació llavors s’estudia a la comissió establerta. 
 
Des de CGT es diu que intentar fer dues tardes i anar serveis per serveis i a cada lloc es feia 
diferent perquè hem d’obrir ara si no hem obert des de fa anys. En casos d’unitats petites hi 
hagi una clàusula per poder fer el teletreball i aquí tenim una dificultat per trobar acord. 
La regulació genèrica no està contemplat la conciliació familiar. 
 
El president informa es vol implementar el teletreball al setembre del 2022. 
Des de la UGT es diu que al pla pilot inicial es va voler fer la jornada de teletreball parcial. La 
alternativa de treball a distància, si no el tens regulat d’una manera clara llavors no queda clar 
com queda. 
 
 
4.Comissió tècnica de 23 de març 
 
La comissió es desespera perquè no es compleix l’ acord que es va signar. Costa molt que ens 
convoquin i es vol tancar aquesta comissió per part de l’ equip de Govern.. 
Es demana des de la comissió del Comitè una negociadora per fer: 

-Anàlisi individualitzat de tot el personal laboral indefinit finançat amb pressupost específic. 

-Actualització del CLT del personal laboral finançat amb pressupost específic en el moment en 
que canviï de projecte o conveni a partir del 01 de gener de 2019. 

-Equiparació retributiva d’aquelles treballadores que, fruit de l’anàlisi dels 152 llocs de treball, 
han resultat en una plaça a funcionaritzar retribuïda amb un import superior que el percebut per 
la treballadora que actualment l’ocupa. Demanem se’ns faci arribar una taula on apareguin les 
5 persones que ocupen aquests llocs de treball amb l’import real que cobren actualment i el 
que haurien de percebre segons el nivell de l’escala funcionaria assignada per les tasques que 



es fan .El compromís hi va ser la reunió anterior i en aquesta darrera sesssió és van desdir del 
que havien dit. 

A les persones que treballen als laboratoris s’ha classificat directament de Q a L i ja està, sense 
preguntar ni a les persones treballadores ni als seus Caps. 

Segons l’ Acord tots aquells treballadors pagats amb finançament específic es farà la 
reclassificació  quan es canvies de projecte; es canviaria de Q a L i no s’ha fet en aquests anys. 
Hi ha aproximadament unes 200 persones ( que han canviat de projecte des de 1 de gener de  
20019 fins a 1 de gener de 2022 ) que no se’ls paga la retroactivitat. 

Es diu des de Gerència que no hi ha hagut canvi de tarees que és l’ excusa que s’ ens dóna 
per no pagar. 

Des del CAU demanen fer-ho públic al claustre i que la negociació laboral no s’està acomplint. 
No es vol negociar res i es vol precaritzar encara més als Capítol VI. Passar per registre el no 
acompliment de l’ Acord. 
Recorden que com a Comitè podem incloure punts a la negociadora del ordre del dia 
 
Des de la CGT s’ està d’ acord amb els companys del CAU i fer un Comunicat com a Comitè i 
si cal paralitzar les comissions de nou. 
 
4. Informació de les Delegades de prevenció  
 
Les Delegades de Prevenció expliquen que les proves mèdiques s’han deixar fet en la 
pandèmia  són la audiometria i la espirometria a criteri mèdic. S’ha demanat que es tornin a fer 
perquè i estem perdent com a treballadors unes proves mèdiques importants . 
 
S’ha demanat l’aulari central J una megafonia que sigui de veu i no de sirenes com té ara.   
 
El PNT de les CIRCA el retorn no existeixi sobre la comissió que en forma part i no s’informava 
dels passos fets quan s’ emetia la resolució. Ara s’ ha aconseguit que s’ informi a la comissió.  
 El conflicte PAS-PDI no ens han convocat encara i ens diuen que ho faran en breu però porten 
més d’ un any sense fer cap pas. 
Les actes del CSS seran públiques però encara no s’ ha decidit on es penjaran. Antigament 
eren públiques i en algun moment es va deixar de fer. 
 
S’ està fent un recull d’ informació sobre els drets del treballadors en matèria de salut laboral. 
S’ està treballant des de l’Àrea de Prevenció amb un protocol de pandèmies i que ja ens 
avisaran quan el tinguin. 
 
Els informes dels Tècnic de Prevenció surten sense signatura, sense data ni sense nom degut 
a un conflicte laboral. 
 
Des de CCOO es diu que gràcies a la denuncia de caire general del estat de prevenció de la 
UAB. Només s’ actua de forma reactiva no proactiva i hi ha un requeriment de que es faci amb 
la participació dels Delegats de Prevenció. 
No s’està notificant els accidents que cauen baixa als Delegats de Prevenció on està en un 
PNT. Els que no causen baixa és a criteri tècnic. 
 
Es va demanar que els PNT es revisessin perquè els que estan penjat a la web n’hi ha molts 
que són obsolets i alguns no estan finalitzats. 
 
 
 
7.Torn de paraules ( si escau) 
En Plenaris anteriors es va acordar mantenir el sistema híbrid d’ ara endavant i per tant queda 
en acta que aquest és el primer que es fa en aquesta modalitat. 
No escau el torn de paraula. 
 



S’ acorda el proper Plenari pel dimecres 27 d’ abril  i la Delegada el dimecres 20 d’ abril del 
2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                   Signat: Secretària del Comitè 
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